
JAARVERSLAG MR 2022-2023 

Jaarverslag van de medezeggenschapsraad 

van de Meerwerf basisschool Prinses Margriet te Julianadorp 
 

 

De medezeggenschapsraad bestaat uit de volgende leden: 

Oudergeleding:    Teamgeleding: 

Wiebe Wester    Marieke Renes 

Rob van der Poel   Ingeborg Piersma 

Denise van der Wolde   Manon van den Berg 

 

Taakverdeling MR: 

Voorzitter:   Denise van der Wolde 

Secretaris:  Rob van der Poel 

Penningmeester: Marieke Renes  

Notulist:  Manon van den Berg 

 

Vergaderschema: 

De MR heeft 5 vergaderingen gehad: 

1. 19-09-2022 

2. 14-11-2022 

3. 30-01-2023 

4. 27-03-2023 

5. 10-07-2023 

 

1. Er wordt aandacht besteed aan het sectorplan Corona en de subsidie basisvaardigheden.  De 

doelstelling van het sectorplan is om te voorkomen dat scholen opnieuw hun deuren 

moeten sluiten t.g.v. Corona. De subsidie basisvaardigheden heeft als doel om de 

achterstanden die leerlingen hebben opgelopen door de Corona pandemie kunnen worden 

weggewerkt. Deze subsidie zal door de overheid worden toegekend aan 500 scholen. 

2. Het Jaarplan-Jaarverslag 2021 – 2022 is met de MR gedeeld. 

3. Het onderwerp armoede komt een aantal keren op de agenda en wordt besproken. De MR 

deelt de visie dat gezien de huidige maatschappelijke ontwikkelingen, de school een 

signalerende functie kan hebben.  

Het bestuur heeft ervoor gekozen dat naar aanleiding van dit besproken onderwerp ervoor 

is gekozen om de naschoolse activiteiten dit jaar gratis te maken. Het doel hiervan is om 

te bekijken of er dan nu ook meer mensen op af komen. De eerste indruk is dat dit niet het 

geval is. Het lijkt dit jaar niet drukker dan voorgaande jaren. 

4. De respons op de ouderenquête m.b.t. de nieuwbouw is beperkt geweest. De inschatting 

van de MR is ongeveer 20% à 25%. De reactie bevat voornamelijk algemene termen als: 

veilig, gezellig, rust, duurzaam en gezond. De MR stemt ermee in om een samenvatting van 

de respons via het Margrietje met ouders,  voor de bijeenkomst op 6 oktober over de 

nieuwbouw te delen.  

5. Voortaan wordt het jaarplan MR gebruikt als richtlijn bij het opstellen van de agenda voor 

de komende vergaderingen. Dit heeft als doel dat  



JAARVERSLAG MR 2022-2023 

6. Het bestuur van Meerwerf heeft een draaiboek Covid aangeleverd en verspreid over de 

verschillende scholen. De MR is van mening dat er afstemming zal moeten komen tussen de 

GMR en het bestuur voordat het wordt aangeleverd.  

7. Het adviesrecht van de MR wordt doorgesproken. Men is van mening dat de MR als 

klankbord voor de achterban (ouders) kan dienen  en uiteindelijk gebruik kan maken van 

haar adviesrecht in de verschillende fasen van de bouw van de nieuwe school. De MR zal aan 

de hand van de enquête proberen een aantal speerpunten te destilleren, die voor ouders 

van belang kunnen zijn. Verder bespreekt de MR de terugkoppeling van ouders die aanwezig 

waren tijdens de informatiebijeenkomst over de nieuwbouw. Veiligheid (fysiek en sociaal 

emotioneel) is een belangrijk onderwerp gebleken. Met name de beoogde locatie staat met 

dit thema in verband.  

8. Afgesproken wordt om het MR-reglement als handleiding en richtsnoer te gebruiken bij het 

opstellen van jaarplannen en vergaderagenda’s en bij het functioneren van de MR. 

Daarnaast wordt besloten een huishoudelijk reglement voor de MR op te stellen. 

9. Binnen de stichting Meerwerf wordt de komende tijd gewerkt aan het opstellen van het 

beleidsplan 2023-2026. Dit zal worden gedaan op basis van de Sustainable Development 

Goals (SDG) van de Verenigde Naties. Het eerste van deze SDG’s richt zich op armoede en de 

bestrijding daarvan. Dit zal waarschijnlijk ook een speerpunt worden voor het volgende 

beleidsplan en dan dus ook zal doordruppelen in het schooljaarplan. 

10. Op 01-10-2022 zaten 336 leerlingen op school, dit is een plus van 12 ten opzichte van vorig 

jaar. Daarnaast is de verwachting dat het aantal dit jaar substantieel blijft groeien. Om deze 

reden wordt per 01-01-2023 een docent aan de formatie toegevoegd die een vijfde 

kleuterklas zal gaan draaien. Deze wordt gehuisvest in de huidige koffieruimte. De officiële 

teldatum zal gaan veranderen naar 1 februari, hoe Meerwerf om zal gaan met dit gegeven is 

nog onbekend. 

11. Verkeerssituatie verkeerslicht Langevliet (ter informatie) Het bevoegd gezag is door een 

enkele ouder benaderd over de onveilige situaties die zich regelmatig voordoen bij het 

verkeerslicht op de Langevliet. Dit wordt binnen de MR herkend. Besloten wordt een brief te 

richten aan de gemeente om dit onder de aandacht te brengen. 

12. De Raad van Toezicht van Scholen aan Zee en van Meerwerf zijn beiden akkoord met de 

nieuwbouw en een vorm van samenwerking tussen beide scholen. Dat betekent dat dit 

voornemen nu als hamerstuk naar de gemeente gaat en het project daadwerkelijk doorgang 

kan vinden. 

13. Gemeente wil graag langskomen om zich op de hoogte te laten stellen van de situatie 

rondom de school en in het bijzonder de oversteekplaats. Rob heeft Jan meegenomen in de 

mailwisseling om dit tot stand te laten komen. 

14. Bestuurder Nils van Heijst zal per 1 mei vertrekken. Er is een interim bestuur aangesteld en 

de voortgang m.b.t. de nieuwbouw komt hiermee niet in het geding. Het kavel is 

toegewezen, het betreft de linkerkant van Noorderhaven, vijf meter van het Junior College. 

De architect moet nu aan de slag en verwachting is dat de tekeningen aan het einde van 

schooljaar klaar zullen zijn. Hiernaast zal er aandacht uitgaan naar de infrastructuur rondom 

de school. 

15. De afgelopen periode hebben vijf ouders de inschrijving van hun kinderen ingetrokken door 

het ontbreken van een BSO. Deze kinderen staan nu 

ingeschreven op een andere school. Dit wordt wel als een probleem ervaren. Het 

ontwikkelen van buitenschoolse opvang, gekoppeld aan de school is een lastige opgave. CAO 

Kinderopvang staat dit in de weg. Voor onderwijsassistenten zou het een kans zijn op een 
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vaste baan. Gekeken wordt of het mogelijk is om een onderwijsassistent op detachering 

voor de BSO in te zetten. Noodzaak om dit probleem op te lossen omdat dit ongunstig kan 

zijn voor de nieuw te realiseren school en de wens om te opteren op vijf kleuterklassen. 

16. Het is wenselijk om extra te sparen voor de nieuw te bouwen school. De kosten voor de 

nieuwbouw betreft de kale oplevering. Voor de inrichting van de school is ook geld nodig. Er 

is toestemming gevraagd aan het bestuur om extra te sparen. Dit is mogelijk. Wens is  

bijvoorbeeld om nieuwe inbouwkasten aan te schaffen.  

17. Het Huishoudelijk Reglement MR wordt door de aanwezige MR-leden vastgesteld. 

 

 

 

Formatie groepsindeling 2022-2023:  

 

Groepsverdeling 2023-2024       1-10-2022 = 336       prognose 1/10/2023 = 358       

        

16 groepen    

                         

HQ   STEK   

1/2a 20+  5a 22  

1/2b 20+  5b 22  

1/2c 20+  6a 27  

1/2d 20+  6b 26  

1/2e 20+  7 29  

3a 23  7/8 14/
11 

 

3b 23  8 23  

4a 21     

4b 20     

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 


